
Referat fra Bestyrelsesmøde 3. december 2020


Tilstede: Erik, Henrietta, Lise, Rigmor, Birgitte og Karin.


	 1. Gennemgang af ordensreglementet.

Vi gennemgik ordensreglementet og lavede små rettelser, det skal nu skrives rent og vil blive 
præsenteret på afdelingsmødet i september.

Vi havde en længere drøftelse af husdyr hold, nogle har erfaret at der bliver holdt hund, kat, 
marsvin m.v. Med henvisning til nuværende ordensreglementet er husdyr hold ikke tilladt og er 
samtidig opsigelses grund.


	 2. Referat fra mødet omkring driftsamarbejdet 25. november 2020

Der er en omrokering af varmemestrene under renoveringen af Vejlbyhus. Svend flyttes til 
Vejlbyhus under renoveringen, da han har erfaring med samarbejdet med beboere og håndværker 
fra renoveringen af Dybbølvej. Kim flyttes til Dybbølvej (dog ikke mere en vi stadig har samarbejde 
med ham). 

Henrik flyttes til Tranekærparken. Henrik har stor erfaring med grønne områder, dem har vi mange 
af og som vi tidligere har orienteret jer beboere om, skal der fælles en del træer og plantes nye 
m.v.


	 3. Gelænder og cykelstativer.

Der er en del cykelstativer, der er defekte, dem vil vi gerne have fjernet. Så må vi efterfølgende se 
om der er nok tilbage.

Der mangler gelænder ned til kælderen ved C1 og C3 (25 og 41)dem vil vi gerne have sat op.


	 4. Opfølgning af punkter fra sidste møde

Intet

	 5. Evt.


Referent: Karin


Næstemøde: 7. januar 2021



